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PROTOKÓŁ Nr 36/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 24 maja 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:07 – 19:18 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 9 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 1 

do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski, 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Ze względu na obecność mieszkańców zaproponował przesunięcie punktu Sprawy różne na 

początek posiedzenia. 

Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Sprawy różne. 

3. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

4. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Porządek został przyjęty. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad –  

Sprawy różne. 

 

Katarzyna Sztop-Rutkowska, przedstawicielka Fundacji Soclab, przedstawiła propozycję 

przetestowania platformy konsultacyjne i zaprezentowania jej mieszkańcom. Odbyłoby się to 

w ramach konkursu na nazwę ronda Polna/Kościelna. Zgodnie z regulaminem konkursu nazwy 

powinny być związane z osobami lub wydarzeniami ważnymi z punktu widzenia dziedzictwa 

kulturowego gminy Wasilków. Celem konkursu jest zebranie 5 propozycji. Zostaną one 

następnie przekazane Radzie Miejskiej w Wasilkowie, gdyż do jej kompetencji należy 

nadawanie nazw ulic itp. Spośród propozycji Rada wybierze jedną. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że platforma konsultacyjna z 

mieszkańcami  jest dobrym pomysłem i jest za tym, żeby ją uruchomić, jednak nazwa ronda 
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nie powinna być rozstrzygana w drodze konkursu. Mogą pojawić się nazwy, które postawią 

Radę w trudnej sytuacji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz zwrócił uwagę na rozbieżność – 

Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Wasilkowskiej wnioskowało o zmianę nazwy ronda u zbiegu 

ulic Kościelnej, Białostockiej, Rynek Kilińskiego i Kościuszki, natomiast teraz mowa jest o 

rondzie Polna/Kościelna. 

 

Prezes Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wasilkowskiej Antoni Pełkowski powiedział, że 

jeszcze przed nadaniem nazwy rondu Kościelnej, Białostockiej, Rynek Kilińskiego i 

Kościuszki wnioskowano o nadanie mu nazwy im. Józefa Kubali. Ta propozycja nie została 

wzięta pod uwagę. Zależy mu na tym właśnie rondzie, gdyż w jego pobliżu mieszkał i pracował 

Józef Kubala. Z rozmów przeprowadzonych z Radnymi wynika, że nie widzą oni potrzeby 

zmiany nazwy, która już funkcjonuje, ale nadanie nazwy nowo powstałemu rondu. Jeżeli 

większość radnych będzie za tym, żeby rondo nosiło nazwę im. Józefa Kubali, to nie ma 

potrzeby organizowania konkursu i zbierania propozycji. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski poinformował, że przygotował na najbliższą sesję 

projekt uchwały w sprawie nadania rondu Polna/Kościelna nazwy im. Józefa Kubali. 

 

Radna Anna Pszczółka zwróciła uwagę, że rondo Niepodległości nie zostało oznakowane. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że projekt uchwały nie będzie 

mógł być dodany po porządku obrad najbliższej sesji, gdyż zgodnie z procedurą nadawania 

nazw ulic, placów itd. musi on zostać opublikowany w BIP na 7 dni przez podjęciem uchwały. 

 

Radny Janusz Kozłowski powiedział, że projekt uchwały nie ma opinii radcy prawnego, w 

związku z czym powinien być zaopiniowany na kolejnym posiedzeniu komisji. 

 

Radny Karol Krakowiecki zaproponował, żeby projekt uchwały zaopiniować i wprowadzić 

na kolejną sesję. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nadania nazwy 

rondu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

 

Mieszkanka powiedziała, że w imieniu własnym i mieszkańców ul. Słonecznej w Jurowcach, 

złożyła do Burmistrza pismo, w którym sygnalizowała niszczenie drogi przez TIR-y, łamanie 



3 
 

zakazu wjazdu dla pojazdów powyżej 8 ton oraz zakłócanie ciszy nocnej przez właścicieli firmy 

spedycyjnej. Od tamtej pory nie otrzymała odpowiedzi na pismo ani nie zauważyła działań ze 

strony urzędu. Burmistrz zaproponował ustawienie znaku zakazu wjazdu pojazdom powyżej 8 

ton w godzinach 22:00-7:00, jednak tego znaku nadal nie ma. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że Mieszkanka wprowadza 

radnych w błąd twierdząc, że nie była o niczym informowana. Ponadto większość poruszanych 

problemów nie leży w kompetencji Burmistrza, ale m.in. Policji, nadzoru budowlanego. Urząd 

wysłał do ww. instytucji pisma z prośbą o interwencję. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Marta Goralewska przedstawiła dokumentację, 

z której wynika, jakie kroki zostały podjęte w tej sprawie. Wystosowano pismo do Komisariatu 

Policji w Wasilkowie z wnioskiem o sprawdzenie legalności funkcjonowania firmy oraz 

sprawdzenia aut, które wykorzystuje w swojej działalności. Zwrócono się do Państwowego 

Inspektora Nadzoru Budowlanego o sprawdzenie legalności budynków znajdujących się na 

nieruchomości, na której siedzibę ma firma. Wystąpiono do właścicieli nieruchomości z prośbą 

o podjęcie interwencji u prowadzącego działalność gospodarczą. Dodała, że była w stałym 

kontakcie z Mieszkanką i informowała ją o podjętych krokach telefonicznie i za pomocą 

aplikacji WhatsApp. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że dokonano wizji lokalnej na ul. 

Polnej i Słonecznej w Jurowcach w sprawie zmiany organizacji ruchu, w trakcie której 

ustalono ograniczenie wjazdu samochodów ciężarowych w godzinach nocnych – opracowanie 

stałej organizacji ruchu przedłożono w Starostwie Powiatowym w Białymstoku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Aleksander Zalejski zawnioskował, żeby 

Burmistrz odpowiedział na pytania, które w skardze zawarła Mieszkanka i przekazał 

odpowiedź do wiadomości Rady. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że sprawa nie leży w 

kompetencjach Rady i Przewodniczący powinien przekazać ją do Burmistrza zgodnie z 

właściwością. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że skierował 

sprawę na posiedzenie Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej, żeby radni 

mogli się z nią zapoznać i uzyskać informacje. Ponadto skierował ją na posiedzenie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji w celu rozpatrzenia zarzutu braku odpowiedzi na pismo. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że pracownicy urzędu mieli dwa 

możliwe rozwiązania – albo odesłać sprawę do wnioskodawcy, z racji tego, że jej rozwiązanie 

nie leży w kompetencjach Burmistrza, albo przekazać ją do instytucji, które są kompetentne do 

jej rozpatrzenia, m.in. Policji czy Państwowego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Postanowili 

zając się sprawą, żeby Mieszkańcom pomóc. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Jarosław Aleksander Zalejski – dobrze, że wybrano 

proobywatelskie rozwiązanie. 

Złożył wniosek, żeby przekazać Burmistrzowi pytania zadane przez Mieszkankę w celu 

udzielenia odpowiedzi i przekazania jej do wiadomości Rady. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie przyjęcie 

wniosku. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki powiedział, że zaproponował mieszkańcom ul. Słonecznej 

w Jurowcach, żeby wystąpili o zmianę stałej organizacji ruchu. Odbyła się wizja lokalna z 

przedstawicielem Policji i przedstawicielem Starostwa Powiatowego. Po ok. miesiącu wpłynął 

uzgodniony projekt organizacji ruchu. 

 

 

Radny Karol Krakowiecki powiedział, że mieszkańcy zgłosili mu potrzebę utworzenia 

przejścia dla pieszych na ul. Kruczej przy placu zabaw. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że zostanie zwołana komisja 

bezpieczeństwa, na którą radny zostanie zaproszony. 

 

Radna Anna Pszczółka zwróciła się z prośbą o ustawienie kosza ulicznego przy rondzie 

Kościelna/Polna, a także o oznakowanie ronda „Niepodległości”. Zapytała również, czy 

właściciele psów ras groźnych są objęci jakąś procedurą. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski odpowiedział, że właściciele psów ras 

uznawanych za niebezpieczne w pierwszej kolejności muszą uzyskać zgodę na ich posiadanie. 

Zobligowani są do przestrzegania zasad, m.in. wyprowadzania pod kontrolą właściciela. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę. 

 

Przerwa 

18:13 – 18:25 

 

 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 
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a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2022-2037. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  394 365 zł z tytułu: 

- środków pozyskanych z Urzędu Marszałkowskiego na budowę remizy w Dąbrówkach - 300 000 

zł, 

- opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym - 64 365 zł, 

- podatek od nieruchomości od osób prawnych - 30 000 zł. 

-  II. WYDATKI  - zwiększa się plan wydatków o  773 065 zł z przeznaczeniem na: 

- modernizację wiat w Sochoniach - 2 500 zł, 

- zmniejsza się plan wydatków na dokumentację techniczną modernizacji budynku przy ul. 

Białostockiej 32A w Wasilkowie o 16 950 zł, 

- zmniejsza się plan wydatków na Szlaki turystyczne w Gminie Wasilków o 5 950 zł, 

- zagospodarowanie terenu przy budynku OSP w Wasilkowie - 16 465 zł, 

- dotację dla OSP Dąbrówki na zakup wozu bojowego - 140 000 zł, 

- budowę remizy w Dąbrówkach - 300 000 zł, 

- rozbudowę Szkoły Podstawowej w Studziankach - 240 000 zł, 

- program osłonowy w zakresie zmniejszenia wydatków poniesionych na leki przez mieszkańców 

Gminy Wasilków - 30 000 zł, 

- kulturę - 30 000 zł 

- przebudowę 2 wiat na Bajecznym Zakątku w Sochoniach- 7 000 zł, 

- sport - 30 000 zł. 

Deficyt zwiększony o  378 700 zł zostanie pokryty przychodami z wolnych środków. 

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD - 

457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał, co ma powstać przy remizie w Wasilkowie. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski odpowiedział, że planowane jest przesuniecie 

ogrodzenia, ułożenie placu z kostki betonowej i ułożenie kostki, na której w przyszłości 

powstanie blaszak. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zapytał o kwotę przeznaczoną na rozbudowę szkoły w 

Studziankach. 
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Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że kwota została przeznaczona 

m.in. na wzmocnienie dachu, stropu pod słupami, które podtrzymują dach, zainstalowanie 

monitoringu, wykonanie instalacji antywłamaniowej. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

c) Uchwała w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą 

Wasilków a Gminą Czerwonak 

 

Przewodniczący Komisji odczytał treść uchwały i otworzył dyskusję. 

 

Radni wyrazili swoje zaniepokojenie tym, że na posiedzeniu komisji nie są obecne władze 

gminy – Burmistrz, Zastępca Burmistrza lub Sekretarz, co zostało ocenione jako lekceważące.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Wasilków a Gminą 

Czerwonak. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miejscowości Osowicze, gmina Wasilków – Etap I. 
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Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk przedstawiła 

projekt uchwały. Obszar objęty planem obejmuje częściowo zabudowę jednorodzinną, 

częściowo łąki. Plan był trzykrotnie wykładany do zaopiniowania. Część uwag została 

rozpatrzona pozytywnie. Uwagi rozpatrzone negatywnie zostaną poddane pod głosowanie 

radnych na sesji. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał o zapis dotyczący kolorystyki powstających budynków. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk powiedziała, że 

projektant ustanowił dość rygorystyczne obwarowania w tym zakresie, wprowadzając wzorniki 

dachów, elewacji, co może być korzystne z punktu widzenia urbanistyki – ujednolici wizerunek 

miejscowości. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miejscowości 

Osowicze, gmina Wasilków – Etap I. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 7; PRZECIW – 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

e) Uchwała w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego wyboru wariantu i 

lokalizacji Północnej Kolejowej Obwodnicy Białegostoku. 

 

Zastępca Kierownika Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk przedstawiła 

projekt uchwały. Mieszkańcy przygotowali treść stanowiska z propozycją, by radni przyjęli je 

w formie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 4 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie protokołów: 

Protokół 32/2022 
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W głosowaniu udział wzięło 9 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Protokół został przyjęty. 

 

Protokół 33/2022 – wniesiono uwagi. Przyjęcie protokołu przełożono na kolejne posiedzenie. 

 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej                

w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 19:18. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska        Andrzej Augustynowicz 

 


